
  
 
 
 
 
 

 

Kowalewo Pomorskie, 24.01.2025 r. 
BRM.0003.1.1.2025 
 
 

Pan 
Jerzy Orłowski 
Radny Rady Miejskiej 
w Kowalewie Pomorskim 
 

 
W związku z Pana interpelacją, złożoną w dniu 14.01.2025 r. w imieniu mieszkańców 

sołectwa Pruska Łąka, dotyczącą naprawy oświetlenia ulicznego na terenie miejscowości 

Pruska Łąka informuję, że możliwe jest wykonanie linii kablowej do istniejących lamp 

solarnych znajdujących się na terenie przy świetlicy wiejskiej w Pruskiej Łące oraz 

podłączenie ich do zasilania obiektu świetlicy. Po dokonaniu rozeznania cenowego w 

zakresie kosztów wykonania przedmiotowej instalacji, podjęta zostanie decyzja o realizacji 

zadania w 2025 lub 2026 roku w zależności od posiadanych środków w budżecie Gminy. 

W odniesieniu do lampy solarnej znajdującej się przy drodze łączącej Pruską Łąkę 

z  Szewą, przy przystanku autobusowym, konieczne jest sprawdzenie warunków 

technicznych przyłączenia do sieci elektroenergetycznej. Jeśli będzie to realne, wówczas 

ustalone zostaną koszty i możliwości realizacji wniosku. 

Po uzyskaniu informacji niezbędnych do podjęcia dalszych działań, zostanie Pan 

powiadomiony odrębnym pismem. 

                                                                                BURMISTRZ 

                                                                                        /-/ Jacek Żurawski 

 
 
 
Do wiadomości: 
Przewodniczący 
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